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VERSLAG van de vergadering van het dagelijks bestuur van de ISD Bollenstreek, 

gehouden op donderdag 15 december 2022  
 

AANWEZIG  de heer D.T.C. (Dennis) Salman, lid en voorzitter  
mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, lid 
de heer J. (Jan) van Rijn, lid en plv. voorzitter  

                                  mevrouw E.W.A. (Elsbeth) Koek, lid 
de heer R.J. ’t Jong, secretaris  

 mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist 
 
mevrouw R.G.E. (Reny) Wietsma-Biesbroek (portefeuillehouder Wmo 
Teylingen) 

   
1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 
Omdat niet alle leden van het dagelijks bestuur aanwezig konden zijn is besloten om bij uitzondering 
en vanwege de noodzakelijke besluitvoming de voorstellen van het dagelijks bestuur per e-mail af te 
doen. Naast de vergaderstukken heeft het dagelijks bestuur van secretaris een annotatie met 
adviezen gekregen. Ieder lid van het dageijks bestuur heeft per e-mail een reactie gegeven.   
 
Als mededeling heeft secretaris meegegeven dat ook de ISD-organisatie “last” heeft van de bijzondere 
situatie op de arbeidsmarkt en het aantal mensen dat elders een baan heeft aanvaard nog nooit zo 
hoog is geweest. Het baart het MT van de ISD wel zorgen en daarom is het MT volop bezig om niet 
alleen te onderzoeken hoe dit komt, maar vooral ook welke maatregelen er genomen kunnen worden 
om dit tij te keren. Hoewel nu nog niet het geval, zou het op termijn wel iets kunnen betekenen voor 
het (niet) behalen van de wettelijke afhandeltermijnen. Secretaris houdt de vinger meer dan aan de 
pols en indien nodig komt hij tijdig terug als er maatregelen genomen moeten worden waar 
bestuurlijke dekking voor nodig is. Tegelijkertijd (en dat maakt de zorgen groter dan normaal 
gesproken) is het ziekteverzuim hoog te noemen. Voor een deel is dat seizoensgebonden, voor een 
deel nog steeds de nasleep van Corona (long-Covid), voor een deel simpele “pech” 
(ongelukken/operaties). Het MT zet volop in op de re-integratie van deze medewerkers en dat werpt 
zeker zijn vruchten af. Het dagelijks bestuur heeft deze mededelingen voor kennisgeving 
aangenomen.  
Aan de agenda wordt bij agendapunt 13 toegevoegd: ‘Perikelen Hulp bij het huishouden’.  

 
2. Verslag dagelijks bestuur van 17 november  2022 
 
Tekstueel 
Het dagelijks bestuur heeft het verslag inclusief een noot over een later genomen besluit op het 
bezwaar (bij agendapunt 12/Rondvraag) vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van: 
Bladzijde 1 (agendapunt 1): secretaris heeft de kwestie kostendelersnorm en 
beschermd wonen/maatschappelijke opvang nagevraagd. Er zijn 2 elementen te onderscheiden, 
waarvan de financiële ondersteuning snel te regelen is en voor toepassen van de wettelijke 
bepalingen kostendelersnorm in januari/februari 2023 een beleidsnotitie volgt, omdat dat een politieke 
kwestie is.   
Bladzijde 1 (agedapunt 1): De vraag is gesteld hoe het staat met de Maatschappelijke opvang en de 
haalbaarheid van de indicatiestelling. In het algemeen bestuur van 11 december 2022 is gesproken 
over de nieuwe taak Beschermd Wonen en Maatschappelijke opvang, inclusief de zorgen die er zijn. 
Dit wordt de komende DB-vergaderingen een agendapunt om de stand van zaken te bespreken. Goed 
nieuws is dat de ISD consulenten beschikbaar heeft inclusief een zeer ervaren consulent Beschermd 
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wonen/Maatschappelijke opvang, waardoor secretaris qua indicatiestellingen etc zich geen zorgen 
meer maakt. 
Bladzijde 3 (agendapunt 9): is er voor project Meedoen al een tijdsplanning bekend voor evaluatie en 
nieuw besluit? Met de huidige partijen (de Welzijnsstichtingen) zijn de overeenkomsten verlengd tot 
slechts 1 januari 2023. Formeel heeft de ISD vanaf die datum geen budget meer en willen de huidige 
partners het ook niet meer in deze vorm. Er moet op korte termijn een keuze gemaakt worden of en zo 
ja op welke wijze het project een vervolg c.q. doorstart moet maken. Secretaris verwacht dat in januari 
2023 duidelijk te hebben. 
Bladzijde 3 (agendapunt 11): Kan bij de energietoeslag een inschatting worden gemaakt van de 
problematiek? Hoe vaak wordt er een beroep gedaan op het maatwerkbudget? Hoe kunnen we met 
elkaar gaan toewerken naar hoe verder in 2023? In het overzicht (bijlage agendapunt 11) staan de 
actuele gegevens. Zoals toegezegd volgt voor het dagelijks bestuur van januari de beleidsnotitie voor 
2023. Het dagelijks bestuur kan op korte termijn een ‘wensenlijstje’  rondom de energietoeslag sturen. 
De ISD bekijkt of een idee realistisch/uitvoerbaar is of niet, maar ook welke financiële risico’s eraan 
zitten. Voor de ISD is het fijn, als het dagelijks bestuur het maatwerkbudget in stand wilt houden of 
juist wilt uitbreiden, er meer beleidsregels komen voor dit maatwerkbudget. Dat is duidelijker voor de 
klant en de uitvoering. Vanuit een van de bestuurders is de suggestie gedaan om het maatwerkbudget 
te verbreden en verder te kijken dan alleen de energielasten.   
         
3. Lijst van toezeggingen 
De lijst van toezeggingen is vastgesteld. 
  
4. Ingekomen stukken en overzicht besluiten beleidsstukken 2021 en 2022 

 
4.a Ingekomen en uitgaande stukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht.  
 
b. Overzicht beleidsstukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht.  
De raad van Noordwijk heeft een positieve zienswijze gegeven op de Begrotingswijzing 2022-II en 
heeft het voorstel voor de Saneringskredieten in de raad van 29 november 2022 vastgesteld.  
 
5. Evaluatie Individuele inkomenstoeslag  
Het dagelijks  bestuur heeft de evaluatie besproken en gaat akkoord met de gevraagde beslispunten.  
Uit de evaluatie blijkt dat de plusvariant met daarbij de verwachting van meer mensen bereiken klopt. 
De ambitie is om de doelgroep ouderen nog beter te bereiken. Bij de evaluatie zijn niet de 
adviesraden Wmo betrokken, maar wel de Cliëntenraad van de ISD. De individuele inkomenstoeslag 
valt onder de Participatiewet.  
De suggestie is gedaan om in 2023 alle regelingen in zijn totaliteit te bespreken. En daarbij te kijken 
waar versimpelen/administratieve lasten verminderen/automatisch uitbetalen (incl. kwijtschelding 
gemeentelijke belastingen) mogelijk is en meer bereik te realiseren is en geeft de inzet het beoogde 
resultaat. Suggestie wordt aan de lijst van toezeggingen toegevoegd.  
 
6. Normenkader 2022 
Het dagelijks bestuur heeft het Normenkader 2022 vastgesteld.  
 
7. Jaarplan Planning & Control 2023 
He dagelijks bestuur heeft het  Jaarplan Planning & Control 2023 vastgesteld.   
  
8. Benoeming ambtelijk secretaris bezwaarschriftencommissie  
Het dagelijks bestuur gaat akkoord met de voorgestelde benoeming. 
 
9. Uitvoeringsbesluit maatschappelijke ondersteuning 2023 en Uitvoeringsregels 

maatschappelijke ondersteuning 2023 
Het dagelijks bestuur gaat akkoord met het Uitvoeringsbesluit maatschappelijke ondersteuning 2023 
en de Uitvoeringsregels maatschappelijke ondersteuning 2023. 
De vraag is gesteld of de ISD klaar is voor de nieuwe taak (Wonen met ondersteuning en 
maatschappelijke opvang). Ondanks dat het kort dag is en vele dingen nog moeten gebeuren, heeft 
secretaris het volste vertrouwen in dat het goed komt. Secretaris heeft niet de illusie dat alles vanaf 
dag 1 perfect zal gaan, maar wel dat de ISD alle individuele zaken die zich voordoen snel en 
adequaat  oplost. Grootste vraagstuk momenteel is nog om hoeveel mensen het nu precies gaat, 
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omdat de aantallen dagelijks wisselen.  
 
 
10. Mandatenbesluit 2023 
Het dagelijks bestuur heeft het Mandatenbesluit 2023 vastgesteld. 
  
11. Stand van zaken energietoeslag 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van de actuele stand van zaken.   
Voor het extra dagelijks bestuur van 11 januari 2023 volgt een voorstel voor de energietoeslag 2023. 
Als het dagelijks bestuur dan een besluit neemt, kan de ISD snel en indien mogelijk met 
terugwerkende kracht tot 1 januari 2023 handelen.   
De vraag is gesteld of mensen die in de Schuldhulpverlening zitten  een energierekening moeten 
overleggen? Dat was vóór de de beleidsaanpassing in het dagelijks bestuur, maar daarna  wordt dit 
niet meer gevraagd. 
 
12. Beleidskalender 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van de beleidskalender.  
 
13. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag 

 
Hulp bij het huishouden 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van de informatie van secretaris. In de notitie over het 
beheersbaar maken van de Zorguitgaven vindt de uitwerking plaats.  
  
Rondvraag 
De suggestie voor een gesprek over mogelijke trends en/of ontwikkelingen die de ISD ziet in de 
diverse ISD gemeenten en waar we op kunnen inspelen komt op de lijst van tioezeggingen te staan. 
Dit lijkt secretaris een geschikt agendapunt voor de jaarlijkse ‘benen-op-tafel-sessie’met het MT.  
De vraag is gesteld hoe het zit met het clientenbestand. Het is bekend dat Provalu werkt aan een 
analyse. Naast het lopende traject is de ISD ook veelvuldig in overleg met Provalu over de 
gezamenlijke (re-integratie)cliënten. Deze contacten lopen sinds de vorig jaar plaatsgevonden 
wijzigingen in het management van Provalu uitstekend. 
 
   
Aldus vastgesteld in de vergadering van het dagelijks bestuur d.d. 26 januari 2023 
 
De voorzitter,       De secretaris, 
D.T.C. Salman                                                               R.J. ‘t Jong 


